

Title (en)
Container for cosmetics.

Title (de)
Kosmetikdose.

Title (fr)
Boîte pour cosmétiques.

Publication
EP 0551557 A1 19930721 (DE)

Application
EP 92108722 A 19920523

Priority
DE 9205722 U 19920428

Abstract (en)
A cosmetics compact comprising two casing parts, to be precise a lower part, receiving a powder tray, and a top, held in an articulated manner, as well as a closure mechanism. The problem of the invention is to configure the cosmetics compact such that the powder tray can be rapidly exchanged and reliably secured. A frame (10), resting on the edge of the powder tray (7), is connected to the lower part (1) in an articulated manner.
<IMAGE>

Abstract (de)
Eine Kosmetikdose aus zwei Gehäuseteilen, nämlich einem eine Puderpfanne aufnehmenden Unterteil und einem gelenkig gehaltenen Deckel sowie einem Verschluß. Das Problem der Erfindung ist eine solche Ausbildung der Kosmetikdose, daß ein schneller Austausch und eine sichere Halterung der Puderpfanne gewährleistet ist. Ein auf dem Rand der Puderpfanne (7) aufsitzender Rahmen (10) ist gelenkig mit dem Unterteil (1) verbunden. <IMAGE>

IPC 1-7
A45D 40/22

IPC 8 full level
A45D 40/22 (2006.01)

CPC (source: EP)
A45D 40/22 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] FR 684402 A 19300625
• [Y] DE 8518290 U1 19850926
• [Y] DE 9001389 U1 19900607
• [A] US 1513860 A 19241104 - FREDERICK REUTTER

Cited by
US5704378A; FR2786075A1; FR2786077A1; EP1269880A1; EP4026454A1; USRE46854E; US7334685B2; WO0030491A1

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
DE 9205722 U1 19920910; EP 0551557 A1 19930721

DOCDB simple family (application)
DE 9205722 U 19920428; EP 92108722 A 19920523